
 

 

 
 
 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ STAVEBNÍ KOMISE  
ze dne 5. 2. 2024 

17:00-20:00 
 
PŘÍTOMNI: 
Zdeněk Sadílek, Ivan Král, Zdeněk Babka, Václav Liška 
 
HOSTÉ: 
Miroslav Bradáč, Miroslav Šídlo + 3 jeho zástupci 
 
OMLUVEN: 
Martin Verner 
 
 

“BD U DUBU”  
Zástupci pana Šídla a MB představili SK projekt U DUBU se změnami, ke kterým došlo po 
představení projektu na zastupitelstvu. ZS se ptá na zpracované IGP? Dotazy na retenci a 
akumulaci. Nalézá tu rozpor výpočtů. 
 
Debatovalo se o: 

- ochraně Chráněného památečního dubu (zachování určeného ochranného pásma) 

- napojení na dešťovou kanalizaci obce nejen z pozemku BD ale i odvodnění přístupové 
komunikace (zpevněné ulice K Rybníku směrem od Castelfranca) -  

- retenci a akumulaci dešťové vody na pozemku BD 

- staveništní dopravě - developer se zavazuje, že povede “severní cestou” kolem ČOV k ulici 
Únětická. 

- šíři přístupové komunikace “K Rybníku” 

- umístění kontejnerového hnízda tak, aby byl možný přístup pro svozovou firmu  
 
Závěr SK:  
- SK vznáší připomínku k ozelenění severní fasády BD, kde developer plánuje 80 ks popínavých 
dřevin a 12 ks stromů. SK si nedovede představit, kam se všechny rostliny vejdou do 2 m koridoru 
s kanalizací mezi domem a hranicí pozemku. 
- SK požaduje řad dešťové kanalizace DN 400 lomy řadu osazeny šachtami. Napojení na 
současný řad DK šachtou. 
- SK upřednostňuje širší verzi přístupové komunikace k BD o klasické šíři 2x3 m + chodník včetně 
dešťové kanalizace a VO (veřejného osvětlení) 
- SK trvá na ochranném pásmu vytyčeném Odborem životního prostředí v Roztokách Památného 
stromu 10m od báze stromu, kde nesmí být prováděna jakákoliv stavební činnost 
- SK upozorňuje na špatný stav mostu přes Horoměřický potok a žádá developera o statický 
posudek. 

- SK požaduje sběrné hnízdo pro 4 kontejnery (1150l jeden) ve vzdálenosti do 3 m k přístupu 
veřejné komunikace, aby bylo umožněn svoz odpadu svozovou firmou. 

- SK požaduje doložit výpočty retenční a akumulační nádrže BD. 
 
 

 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
“BD PATIO” 
MB shrnuje stav situace: (26.10. 2023) Stavební krajský úřad Středočeského kraje změnil Závazné 
stanovisko tím, že stanovuje záměr z hlediska souladu s politikou územního rozvoje, s územně 
plánovací dokumentací a z hlediska uplatňování cílů a úkolů územního plánování za nepřípustný. 
 
Na jeho základě probíhá jednání s developerem o zmenšení hmoty objektu, a to v rozsahu 
jednoho nadzemního podlaží při zachování počtu parkovacích míst. Mají obci předložit obci nový 
návrh.   
Obec jedná s developerem o předložení nové varianty projektu BD a o plánovací smlouvě. 
 
Závěr:  
SK vyžaduje doložení hydrogeologického průzkumu (IGP) s provedenou zasakovací zkouškou. 
 
 
 
 
“BD ROZMARÝN” 
MB shrnuje stav situace: bylo vydáno stavební povolení bez nabití právní moci (odvolání sousedů) 
navrhnovaná novostavba musí být v souladu s územním plánem sídelního útvaru z roku 1999, 
včetně jeho změn. Probíhá odvolací řízení. 
 
Závěr: 

- SK navrhuje, aby stavebník zvážil možnost akumulování dešťových vod a její využití k zálivce.  

- SK navrhuje, aby stavebník představil svůj záměr na zastupitelstvu obce. 
  
 

Celkový závěr SK: 

- SK navrhuje, aby na jednání SK byly předkládány dokumentace přesahující aspoň v jednom 
bodě parametry stanovené navrhovaným územním plánem, příp. domy o více jak 3-bytových 
jednotek. 

 
 
 
 
 
 
 
                                                                                               Ivan Král 
                                                                                         předseda stavební komise 


